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            R O M Â N I A 
JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
     CONSILIUL JUDEŢEAN 
Nr.  3567 din 29 iunie 2009 

   Dosar IC 6 
 
 
 

P R O C E S  – V E R B A L 
 

încheiat astăzi, 29 iunie 2009, în şedinţa ordinară a  
 Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
 
 

 Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 
108 din 23 iunie 2009, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 29 iunie 2009 în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin 
mass- media. 
 La şedinţă participă de drept domnul Cristian-Daniel Florian – prefectul judeţului  
Bistriţa-Năsaud.  

Din partea aparatului de specialitate participă: Negruşeri Vasile – administrator public, 
Haruţa Carmen – şef serviciu şi Turcu Grigore – consilier al preşedintelui. 

Reprezentanţi ai mass-media: Liana Mureşan  şi Iulia Stupinean – “Gazeta de Bistriţa”; 
Tina Ţucui – Ager Press”; Danci Augustin – “City News”; Cosmin Bozeşan – “Bistriţeanul”; 
Geta Sângeorzan – “TV Bistriţa”; Iulia Barta şi Cristina Olariu – “AS TV”, Alin Cordoş – 
“Mesagerul” şi Carmen Bulz -  “Răsunetul”. 

 
* 

 
Secretarul judeţului Bistriţa-Năsăud, domnul Iosif Redl, anunţă prezenţa celor 30 de 

consilieri judeţeni şi a domnului preşedinte Liviu-Mihai Rusu. Lipseşte motivat domnul consilier 
judeţean Suciu Daniel, fiind plecat în concediu de odihnă.  

Domnul preşedinte Liviu-Mihai Rusu adresează salutări tuturor participanţilor şi declară 
deschisă şedinţa Consiliului Judeţean.  
 

* 
 Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Stimaţi colegi, am convocat pentru astăzi şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean cu 
ordinea de zi ca v-a fost adusă din timp la cunoştină şi care se găseşte în mapele 
dumneavoastră. 

* 
 

 Ordine de zi: 
 
 

1. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii din 
cadrul serviciului Public Comunitar de Evidenţa Persoanelor Bistriţa-Nãsãud; 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
2. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pe 

anul 2009 la Biblioteca Judeţeanã Bistriţa-Nãsãud; 
Iniţiator: Bumbu Mihai Adrian – vicepreşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
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3. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pe 
anul 2009 pentru Complexul Muzeal Bistriţa-Nãsãud; 
Iniţiator: Bumbu Mihai Adrian – vicepreşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
4. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii pe anul 

2009 la Centrul Judeţean pentru Culturã Bistriţa-Nãsãud; 
Iniţiator: Bumbu Mihai Adrian – vicepreşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
5. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea Programelor culturale pe anul 2009 la 

Biblioteca Judeţeanã Bistriţa-Nãsãud; 
Iniţiator: Bumbu Mihai Adrian – vicepreşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
6. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea Programului de activitate pe anul 2009 la 

Complexul Muzeal Bistriţa-Nãsãud; 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
7. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea Programului activitãţilor culturale pe anul 

2009 la Centrul Judeţean pentru Culturã Bistriţa-Nãsãud; 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
8. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea protocolului de predare-primire în baza 

OUG nr.94/2000 privind retrocedarea unor bunuri imobile care au aparţinut 
cultelor religioase din România; 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
9. Proiect de Hotãrâre privind trecerea din domeniul public, în domeniul privat a 

unui imobil şi transmiterea dreptului de proprietate cu titlu gratuit în favoarea 
Protopopiatului Ortodox Român Bistriţa; 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
10. Proiect de Hotãrâre privind însuşirea modificãrii şi completãrii Hotãrârii 

Guvernului 905/2002 privind atestarea domeniului public al judeţului Bistriţa-
Nãsãud, precum, şi a municipiului, oraşelor şi comunelor din judeţul Bistriţa-
Nãsãud; 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
11. Proiect de Hotãrâre privind înscrierea în domeniul public al judeţului Bistriţa-

Nãsãud a unui imobil; 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
12. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea listei traseelor turistice montane; 

Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

* 
 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
La ordinea de zi mai avem o suplimentare si anume Proiect de Hotãrâre privind 

validarea nominală a membrilor Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică. 
Supun votului ordinea de zi cu suplimentarea. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
În “unanimitate” s-a aprobat. 

* 
*      * 
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Începem cu punctul suplimentar şi anume Proiectul de Hotărâre privind validarea 

nominală a membrilor Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică. 
* 

În continuare, domnul preşedinte Liviu-Mihai Rusu, dă citire membrilor nominalizaţi. 
* 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Poftiţi domnule consilier Mureşan. 
Mureşan Mihai: 
Care sunt comunităţile în afară de cea maghiară? 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Maghiară şi germană. 
Mureşan Mihai: 
Şi romii? 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Domnule consilier, persoanele desemnate se fac prin dispoziţia preşedintelui. Eu îmi 

asum responsabilitatea desemnării prin dispoziţie a celor trei persoane.  
Trecem la vot. 

* 
Se procedează la vot secret. 
Ulterior votului, avem următoarele rezultate: 

- voturi exprimate:30 
- voturi “pentru”: 21 
- voturi “împotrivă”: 7 
- abţineri: 2. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Trecem la primul punct de pe ordinea de zi unde avem Proiectul de Hotãrâre privind 

aprobarea organigramei şi a statului de funcţii din cadrul Serviciului Public Comunitar de 
Evidenţa Persoanelor Bistriţa-Nãsãud. 

Poftiţi domnule consilier Pugna. 
Pugna Alexandru: 
Domnule preşedinte, nu aţi supus la vot hotărârea în ansamblu! 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Să aprobăm ce s-a votat? 
Trecem mai departe şi îi dau cuvântul domnului preşedinte al Comisiei Economice. 
Vlad Anton: 
Comisia Economică, întrunită în şedinţă la data de 25 iunie 2009, a avizat favorabil 

proiectul de hotărâre, în forma prezentată de iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Are cuvântul preşedintele Comisiei de Administraţie. 
Şomlea Vasile Florin: 
Şi Comisia de Administraţie a avizat favorabil proiectul de hotărâre. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Vă mulţumesc. Înscrieri la cuvânt? Dacă nu, vă supun votului proiectul de hotărâre. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Cu 30 voturi “pentru” s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 La punctul 2 avem Proiectul de Hotãrâre privind aprobarea organigramei şi a statului de 
funcţii pe anul 2009 la Biblioteca Judeţeanã Bistriţa-Nãsãud. 
 Vă rog domnule preşedinte al Comisiei de Cultură. 
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 Pugna Alexandru: 
 Comisia de Cultură a avizat favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Rog preşedintele Comisiei Economice. 
Vlad Anton: 
Aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Comisia de Administraţie? 
Şomlea Vasile Florin: 
Şi Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil dar au fost câteva discuţii legate de 

activitatea instituţiei. Cea mai importantă chestiune este cea legată de mărirea gradului de 
transparenţă şi acest lucru se poate realiza prin instituirea unui site al Bibliotecii Judeţene care 
să cuprindă tot ceea ce este necesar, în aşa fel încât toţi cei interesaţi să poată obţine datele 
de care au nevoie. Au mai fost şi alte discuţii, dar nu aşa de importante ca aceasta. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Vă mulţumesc domnule preşedinte. Luări de cuvânt? 
Văd că nu sunt, vă supun la vot şi acest proiect. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Cu 30 voturi “pentru” s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Următorul punct este Proiectul de Hotãrâre privind aprobarea organigramei şi a statului 

de funcţii pe anul 2009 pentru Complexul Muzeal Bistriţa-Nãsãud. 
Rog avizele comisiilor de specialitate. 
Poftiţi domnule Pugna. 
Pugna Alexandru: 

 Comisia de Cultură a dat aviz favorabil proiectului, în forma prezentată de iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Comisia Economică? 
Vlad Anton: 

 Comisia Economică apreciază proiectul de hotărâre oportun şi legal şi îi dă aviz 
favorabil în forma prezentată de iniţiator. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Comisia de Administraţie? 

Şomlea Vasile Florin: 
 Comisia de Administraţie a avizat favorabil acest proiect de hotărâre, cu acelaşi 
amendament legat de instituirea site-ului. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Vă mulţumesc domnilor preşedinţi de comisii. Dacă domnii consilieri au anumite 

observaţii? 
Moldovan Andrei: 
Eu vreau să ridic o chestiune care am ridicat-o şi în comisie şi anume, în această 

preocupare a Muzeului Judeţean de a conserva valorile, obligaţia noastră pe viitor este aceea 
de a identifica un spaţiu, un teren, undeva în jurul Bistriţei, pentru a putea fi iniţiat un muzeu al 
satului pentru că sunt foarte multe valori care trebuie conservate, iar dacă toate se înghesuie 
acolo in curtea muzeului se ajunge la sufocare. 

Cred că potenţialul judeţului Bistriţa-Năsăud este atât de generos încât merită iniţierea 
acestui muzeu al satului. Mulţumesc. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Vă mulţumesc domnule consilier. Alte intervenţii? 
Unitatea… sigur, a avut continuitate, a avut realizări, şi aici este directorul general care 

s-a pensionat. Se cuvine, din parte noastră, a tuturor, şi în mod special din partea mea, să-i 
mulţumim omului care a trudit atâţia ani pentru această instituţie şi a ajutat şi din funcţia 
domniei sale pe care a exercitat-o mai mulţi ani, această unitate să se dezvolte şi să insemne 
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ceva pentru judeţ, pentru ţară şi în afară, pentru că se ştie de Muzeul de Artă Comparată de la 
Sângeorz-Băi, s-a dus mesajul acvtivităţii acestei instituţii. 

Eu cred că este o chestiune de moralitate să mulţumim oamenilor care au muncit cum 
au ştiut ei mai bine şi au lăsat ceva în urma lor. La critici şi la observaţii nu ne întrece nimeni, 
dar trebuie să mai şi recunoaştem valoarea şi să lăsam politicianismul la o parte. 

Mulţumesc domnilor preşedinţi de comisii pentru avize, mulţumesc domnule director 
Marinescu Gheorghe pentru ceea ce aţi făcut pentru această unitate şi pentru judeţul Bistriţa-
Năsăud, în calitatea de director pe care aţi avut-o. 

Alte luări de cuvânt? Dacă nu, vă supun votului şi acest proiect de hotarâre. Cine este 
pentru? Împotrivă? Abţineri? 

Cu 30 voturi “pentru” s-a aprobat. 
* 

*      * 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Trecem la Proiectul de Hotãrâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii 

pe anul 2009 la Centrul Judeţean pentru Culturã Bistriţa-Nãsãud. 
Rog avizul Comisiei de Cultură. 
Pugna Alexandru: 
Comisia de Cultură a acordat aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Comisia Economică? 
Vlad Anton: 
Şi Comisia Economică apreciază proiectul de hotărâre oportun şi legal şi îi dă aviz 

favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Vă mulţumesc. Vă rog domnule preşedinte al Comisiei de Administraţie. 
Şomlea Vasile Florin: 
Aviz favorabil în unanimitate. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte 
Vă mulţumesc. Luări de cuvânt? Dacă nu, trecem la vot. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? 
În “unanimitate” s-a aprobat Proiectul de Hotãrâre privind aprobarea organigramei şi a 

statului de funcţii pe anul 2009 la Centrul Judeţean pentru Culturã Bistriţa-Nãsãud. 
* 

*      * 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 La punctul nr.5 avem Proiectul de Hotãrâre privind aprobarea Programelor culturale pe 

anul 2009 la Biblioteca Judeţeanã Bistriţa-Nãsãud. 
Rog preşedintele Comisiei de Cultură să exprime avizul. 
Pugna Alexandru: 
Comisia de Cultură a acordat aviz favorabil cu majoritate de voturi, în forma prezentată 

de iniţiator. 
Vă mulţumesc domnule preşedinte. Luări de cuvânt? 
Văd că nu sunt, vă supun la vot şi acest proiect. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Cu 30 voturi “pentru” s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Trecem la punctul nr.6 al ordinii de zi unde avem Proiectul de Hotãrâre privind 

aprobarea Programului de activitate pe anul 2009 la Complexul Muzeal Bistriţa-Nãsãud. 
Rog avizul Comisiei de Cultură. 
Pugna Alexandru: 
Comisia de Cultură a acordat aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 

* 
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 Nefiind intervenţii, proiectul de hotărâre s-a aprobat în “unanimitate”. 
* 

*      * 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte 

  Următorul punct este Proiectul de Hotãrâre privind aprobarea Programelor culturale pe 
anul 2009 la Centrul Judeţean pentru Culturã Bistriţa-Nãsãud. 
 Domnule preşedinte al Comisiei de Cultură, vă rog să exprimaţi avizul 

Pugna Alexandru: 
Comisia de Cultură a acordat aviz favorabil cu următoarele modificări la subvenţiile 

acordate: 
- U.A.P – 20 mii lei; 
- Societatea de Concerte – 20 mii lei; 
- Revista “Mişcarea Literară” – 40 mii lei. 

 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Dacă sunt observaţii? Dacă nu, vă supun votului proiectul de hotărâre cu 

amendamentele Comisiei pentru Cultură. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Cu 30 voturi “pentru” s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Mergem mai departe, la Proiectul de Hotãrâre privind aprobarea protocolului de 

predare-primire în baza OUG nr.94/2000 privind retrocedarea unor bunuri imobile care au 
aparţinut cultelor religioase din România. 

Rog avizul Comisiei de Administraţie. 
Şomlea Vasile Florin: 
Aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Vă mulţumesc. Luări de cuvânt? 
Pop Gheorghe: 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, revin cu întrebarea la care nu mi-aţi dat răspuns 

aşa cum aţi promis. 
Apreciez că nu v-aţi ţinut de promisiune dar în câteva zile o să depun o solicitare în 

scris. Domnul secretar Redl văd că se pregăteşte să-mi dea un răspuns, dar nu trebuie, 
dânsul era în concediu, iar dumneavoastră aţi promis în faţa presei şi a colegilor că a doua zi 
îmi daţi un răspuns. Mulţumesc. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Personal îmi cer scuze că raspunsul nu v-a parvenit, regret această situaţie, iar cu 

serviciul domnului secretar o să stăm de vorbă după şedinţă. Oricum, dacă putem da detalii 
acum şi putem lămuri problema, o s-o şi facem. 

Pop Gheorghe: 
Nu mai doresc nici un răspuns pentru că o să fac o solicitare în scris, dar am de gând 

să fac şi alţi paşi în continuare. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Bine domnule consilier, vă rog să-i faceţi, numai să faceţi cât mai mulţi. 
Pop Gheorghe: 
Dacă doriţi să fac cât mai mulţi paşi…atunci pot să părăsesc şi sala! 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Da, sigur, puteţi s-o faceţi pentru că este dreptul dumneavoastră. Dar, puteţi s-o faceţi, 

nu să ne ameninţaţi aici, că…până la urmă, este dreptul dumneavoastră şi dreptul nostru la 
ameninţare. Dreptul e un drept! 

Pop Gheorghe: 
Aşa este, dreptul este drept, şi pentru dumneavoastră, şi pentru mine! 
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Eu mi-am cerut scuze public. 
Pop Gheorghe: 
Scuzele vi le accept, însă eu o să continui demersurile. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Alte intervenţii? Vă supun votului proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? 
Cu 21 voturi “pentru”, 5 împotrivă (Pop Gheorghe, Ciocan Doru, Szanto Arpad, Stan-

Iuga Nicolae şi Parasca Cristian) şi 4 abţineri (Marinescu Gheorghe, Pugna Alexandru, 
Mureşan Mihai şi Moldovan Vasile-Adrian) s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Trecem la punctul nr. 9 unde avem Proiectul de Hotãrâre privind trecerea din domeniul 
public, în domeniul privat a unui imobil şi transmiterea dreptului de proprietate cu titlu gratuit în 
favoarea Protopopiatului Ortodox Român Bistriţa. 
 Rog avizele comisiilor. 
 Pugna Alexandru: 
 Comisia de Cultură a avizat favorabil proiectul de hotărâre, în unanimitate. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Comisia Economică? 
Vlad Anton: 
Aviz favorabil în forma prezantată de iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Comisia de Administraţie? 
Şomlea Vasile Florin: 
Şi Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil în unanimitate. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Comisia de Urbanism? 
Popescu Grigore Dorin: 
Tot aviz favorabil cu unanimitate de voturi. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte 
Vă mulţumesc. Luări de cuvânt? 
Ciocan Doru: 
Am şi eu o întrebare. Aţi scris în proiectul de hotărâre că se abrogă Hotărârea 

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.28, cea care face referire la spaţiul pentru Crucea 
Roşie. Aş dori să ştiu ce se întâmplă cu cei care sunt acum acolo. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte 
Crucea Roşie va primi într-un anume timp alt spaţiu. La timpul potrivit o să vă 

informăm. 
Alte intervenţii? Dacă nu sunt, vă supun la vot şi acest proiect de hotărâre. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Cu 30 voturi “pentru” s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
La punctul nr.10 avem Proiectul de Hotãrâre privind însuşirea modificãrii şi completãrii 

Hotãrârii Guvernului 905/2002 privind atestarea domeniului public al judeţului Bistriţa-Nãsãud, 
precum, şi a municipiului, oraşelor şi comunelor din judeţul Bistriţa-Nãsãud. 

Rog preşedinţii Comisiilor de Administraţie şi Urbanism să-şi exprime avizele. 
Şomlea Vasile Florin: 
Comisia de Administraţie a avizat favorabil proiectul de hotărâre, în forma prezentată 

de iniţiator. 
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Comisia de Urbanism? 

Popescu Grigore Dorin: 
Şi comisia de Urbanism a dat aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Vă mulţumesc. Luări de cuvânt? Văd că nu aveţi, vă supun la vot respectivul proiect de 

hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Cu “unanimitate” de voturi s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Mergem la punctul nr.11 unde avem Proiectul de Hotãrâre privind înscrierea în 

domeniul public al judeţului Bistriţa-Nãsãud a unui imobil. 
Domnilor preşedinţi de comisii, vă rog avizele. 
Comisia Economică? 
Vlad Anton: 
Comisia Economică a dat aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Comisia de Administraţie? 
Şomlea Vasile Florin: 
Şi Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil în unanimitate. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Comisia de Urbanism? 
Popescu Grigore Dorin: 
Aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte 
Vă mulţumesc. Luări de cuvânt? 
Ciocan Doru: 
În expunerea de motive a dumneavoastră aţi solicitat înscrierea în domeniul public 

“garaje şi atelier de întreţinere”, dar în documentaţia cadastrală se specifică foarte clar numai 
teren fără construcţii. Pentru a fi înscrise în cartea funciară şi construcţiile, era oportun din 
partea dumneavoastră să fie prezentate în documentaţie autorizaţia de construcţie a garajelor, 
procesul verbal de recepţie la semnarea lucrarilor, o notă de constatare din partea primăriei, şi 
bănuiesc că şi pentru lucrările astea noi făcute de Consiliul Judeţean, parcarea executată 
recent, ar trebui aceleaşi documente. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte 
 Şi credeţi că nu există? 

Ciocan Doru: 
 Aş fi vrut sa le văd. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte 
 Domnule consilier, aveţi grijă să existe documente acolo unde faceţi dumneavoastră 
proiecte, aici fiţi sigur că există o comisie tehnică care îşi face datoria. Aceste acţiuni sunt 
publice şi nu ne permitem să nu respectăm legea, dar o să vă dea mai multe completări la 
întrebarea dumneavoastră domnul secretar. 
 Redl Iosif: 
 Construcţiile în care sunt găzduite garajele Consiliului Judeţean au fost făcute cu 
autorizaţie de construcţie inainte de anii 2000. Nu s-a făcut înscrierea în evidenţele de 
publicitate imobiliară pentru că am avut probleme cu finanţarea, doar de câţiva ani am început 
să înscriem în evidenţele de publicitate imobiliară tot ce e domeniu public a judeţului. Ştiţi prea 
bine cât de greu găsim experţi tehnici, experţi evaluatori ca să putem termina asemenea 
lucrări. O asemenea lucrare durează 3-4 luni de zile.  
 Vreau să vă mai spun că nu ne-am permite să supunem atenţiei dumneavoastră un 
asemenea proiect de hotărâre dacă nu am avea toată documentaţia. 
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte 
 Alte întrebări? 

* 
 Nemaifiind alte intervenţii, în “unanimitate” s-a aprobat şi acest proiect de hotârâre. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte 
La ultimul punct al ordinii de zi avem Proiectul de Hotãrâre privind aprobarea listei  

traseelor turistice montane. 
 Rog avizul Comisiei de Urbanism. 

Popescu Grigore Dorin: 
Comisia de Urbanism a dat aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte 
Vă mulţumesc. Luări de cuvânt? 

 Vlad Anton: 
 Domnule preşedinte, stimaţi colegi, aş vrea să aduc un cuvânt de apreciere activităţii 
Serviciului Salvamont, o ochipă de oameni tineri, care de multe ori i-am văzut pe teren şi 
vreau să le mulţumesc ca şi cetăţean şi să-i apreciez ca şi consilier. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Vă mulţumesc domnule coleg pentru cuvintele de apreciere, şi noi suntem de acord că 
sunt o echipă de tineri inimoşi şi pricepuţi, care îşi fac bine treaba. 

Dacă mai doreşte cineva să ia cuvântul? Dacă nu, vă supun votului proiectul de 
hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 

Cu 30 voturi “pentru” s-a aprobat. 
* 

*      * 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Aş vrea să vă mai rog pe cei care plecaţi în concediu să fiţi amabili şi să ne comunicaţi 
în timp util la Serviciul Cancelarie. 
 Vă mulţumesc. 

* 
 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se declară închisă.  
 

 Drept pentru care, se încheie prezentul proces-verbal. 
 
 
 
 
                   P R E Ş E D I N T E,                              SECRETARUL JUDEŢULUI, 
                    Liviu-Mihai Rusu                                                Iosif Redl 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit: Ciocan Ionela-Simona. 
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